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Costel Alexe anunta ca Guvernul nu va introduce o noua taxa auto în 2020

Ministrul Mediului, Costel Alexe, a anuntat sâmbata ca Guvernul nu va implementa în acest an o noua taxa

auto pe masinile second-hand importate. Ministrul a mai precizat ca, saptamânal, i se semnaleaza sute de

probleme de mediu.

"În opinia mea a fost o sarabanda a taxelor auto în România înca din 2007. Iar aceasta sarabanda i-a costat exlusiv

pe români. Banii luati prin taxe care au încalcat dreptul comunitar au ajuns înapoi la populatie dupa foarte multi

ani. Cele 3-4-5 formule încercate, câte au fost, au intrat în grava contradictie dupa cum a mentionat si premierul cu

directivele europene. Eu cred ca o asemnea masura trebuie gandita bine si întoarsa pe toate fetele. Trebuie sa

informam cetatenii ca, pâna acum, nicio formula nu a reusit, de aceea nu cred, cum a declarat si premierul, ca în

acest an vom avea o asemenea masura implementata", a spus, sâmbata, ministrul Mediului, Costel Alexe, la

Antena3.

Taxa auto pe prima înmatriculare a masinilor second-hand importate a fost eliminata în 2007 dupa ce Comisia

Europeana a deschis o procedura de infringement. ANAF a anuntat în septembrie ca a restituit banii catre

populatie.

"În momentul de fata nu avem în cadrul Ministerului Mediului, Apelor si Padurilor un draft de proiect despre o

noua posibila taxa auto, sunt doar drafturi de lucru fie la Minister fie la Administratia Fondului de Mediu, dar în

momentul acesta nu s-a facut nimic concret în acest sens. Anul acesta cu siguranta excludem pentru ca asta a fost

decizia Executivului", a afirmat Alexe.

Ministrul Mediului a mai precizat ca i se semnaleaza, saptamânal de catre cetateni, sute de probleme de mediu.

"Cert este ca eu personal, pe toate problemele de mediu pe care le are astazi România, sunt de acord ca poluatorul

plateste. Pentru ca noi astazi datorita faptului ca s-au închis ochii pe poluarea aerului, pe calitatea aerului, pe

deseuri avem foarte multe proceduri de infringement pe relatia cu Comisia Europeana si foarte multe probleme de

mediu pe care zeci, sute de cetateni ai României mi le semnalizeaza saptamânal", a declarat Costel Alexe.
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